
 
 

 

 

Vragenkwartier Oordeelsvormend 

Onderwerp Ingezonde brieven over overlast Fokker medewerkers 

Datum 14 maart 2024 

 

Toelichting en vraagstelling: 

 

Er zijn naar verhouding heel veel ingezonden brieven binnen gekomen, over de problematiek die de 

uitbreiding van Fokker met zich meegebracht heeft. Er moet toch heel wat spelen willen bewoners 

zich zo massaal laten horen. 

Wat opvalt is dat er vaak geschreven wordt, dat men hier al vaker met de gemeente over 

gecommuniceerd heeft, maar men geen verbeteringen merkt. 

Terwijl het over het algemeen toch veelvuldig dezelfde klachten betreft. 

 

We hebben de volgende vragen: 

 Met stip wordt genoemd de veel te hoge snelheid die er gereden wordt door de werknemers van 

Fokker. 

 30 á 40 grote en kleinere touringcar bussen per dag en die zijn zeker niet altijd vol met mensen.  

 Ook al is er een 30 km. zone daar houdt men zich zeker niet aan. 

 Mensen voelen zich niet meer veilig en zijn bang voor ongelukken zeker ook voor de kinderen en 

huisdieren in de buurt. 

 Trillingen die veroorzaakt worden door het vele verkeer en van het zware verkeer wat ook veel te 

hard rijdt. Wat ook niet al te best is voor de niet onderheide woningen! 

 De gemeente onderkent de gevaren van het harde rijden op deze plek van de dijk. Toch mag er 

zeer veel en zwaar verkeer overheen. 

 Er zijn zeker alternatieve routes zonder dat die de dijk belasten. 

 

 Er is meerdere keren gevraagd om een woonerf bord te plaatsen zodat men weet dat 30 km. per 

uur op die locatie geldig is. 

 Ook een buurtpreventie bord is gevraagd om te plaatsen, om de veelvuldige inbraak pogingen 

proberen tegen te gaan. 

 

 De auto's worden op elke plek die maar te vinden is neergezet. 

 Er is een motorrijder die ook s ‘ochtends vroeg lekker veel gas geeft met de nodige herrie zodat 

men ook daar weer wakker van wordt. 



 

 Vanaf  05:20 t/m 11:30 kunnen de bewoners zelf hun eigen auto niet meer kwijt, zelfs niet op de 

door hen gehuurde parkeerplekken. 

 

 Auto's worden midden op de weg geparkeerd en vervolgens na +/- 10 minuten weer verplaatst.  

 Gevolg nog meer overlast. 

 

 Sinds 1½ jaar is er op verschillende tijden elke dag van s ‘ochtends vroeg tot in de nacht, 

geluidsoverlast door werkzaamheden op het terrein van Fokker die in de hele buurt te horen zijn. 

 

 Waarom geeft de gemeente geld uit aan een probleem dat een bedrijf zelf veroorzaakt. 

 

 Door de 3-ploegen diensten die Fokker heeft, zijn er ook 3 X heen en terug dat is dus 6 X extra 

drukke vervoers- bewegingen. 

 

 De Matrixborden werken niet om 05:30 terwijl het dan het drukste is. 

 

 De nog nieuw te bouwen toren M baart veel mensen ter plekke veel zorgen. Het bouwverkeer zal 

de nodige druk erbij geven. 

 Waar gaan de auto's geparkeerd worden, van de bewoners ervan die geen plek in de garage 

hebben. 

 

Op welke bezwaren kunt u maatregelen treffen en stappen zetten naar een oplossing en op welk 

termijn gaat u die stappen ondernemen? 
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